
PROTOKÓŁ 

z XIII  Sesji Rady Gminy Kobylanka 

odbytej w dniu 27 października 2011 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Kobylanka 

 

  Przewodnicząca Rady Gminy Irena Rybarczyk o godz.  13
00

 otworzyła XIII Sesję Rady 

Gminy Kobylanka. 

Przewodnicząca Rady  oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy  15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – lista obecności      

zał. nr  1 .  

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kobylance 

p. Grażyna Wiśniowska, Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Reptowie p. Marzena 

Sikorska oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kunowie p. Mariusz Nosal /lista obecności 

zał.  nr 2/ oraz wójt gminy  p. Andrzej Kaszubski, z-ca wójta    p. Tadeusz Lubert , sekretarz 

gminy p. Jolanta Kazberuk. 

 

Ad. 2  
Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia z dnia 29.09.2011 r. 

Protokół z XII Sesji Rady Gminy z dnia 29.09.2011 r. został przyjęty jednogłośnie                  

w obecności 15 radnych /głosowanie imienne zał. nr 3/. 
 

Ad. 3 

Debata nt. „ Oświata w Gminie Kobylanka – Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Kobylanka w roku szkolnym 2010/2011”. 

Przewodnicząca Rady Gminy  Irena Rybarczyk poinformowała, że „Informacja o stanie realizacji 

zadań oświatowych Gminy Kobylanka w roku szkolnym 2010/2011” została złożona w terminie 

zgodnym  z ustawą o systemie oświaty. Powyższa informacja została złożona do Biura Rady w dniu 

18.10.2011 r., a następnie została przekazana do wszystkich radnych w materiałach na XIII sesję. 

Wójt Gminy p. Andrzej Kaszubski przedstawił szczegółowo informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Kobylanka w roku szkolnym 2010/2011, która stanowi zał. nr 4 do nin. 

protokołu oraz informacje dodatkowe: 

1. Świetlice szkolne otwarte są w godzinach dostosowanych do potrzeb dzieci i rodziców.  

2. Wszystkie szkoły posiadają sale gimnastyczne, dodatkowo SP Kobylanka     i ZSP Reptowo – 

boiska wielofunkcyjne ze sztuczną nawierzchnią. 

3. Dowożenie dzieci do szkół realizowane jest przez transport własny oraz dwóch przewoźników 

zewnętrznych. Dywersyfikacja dowozów wśród przewoźników w znacznym stopniu wpłynęła 

na skrócenie czasu dowozu przed rozpoczęciem zajęć lekcyjnych przez uczniów. Obecnie 

maksymalny czas dowozu do szkoły wynosi 35 minut. 

4. Dożywianie uczniów w szkołach od nowego roku szkolnego jest prowadzone przez firmę ze 

Szczecina, która wygrała przetarg. Obiady składają się z zupy, drugiego dania i kompotu. 

Menu nie może powtórzyć się przez okres dwóch tygodni i docelowo przygotowywane będą 

w kuchni ZSP w Reptowie.  

5. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy zmieniły się granice obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez gminę Kobylanka. 

a. Szkoła Podstawowa w Kobylance  obejmuje miejscowości: Kobylanka, Rekowo, 

Bielkowo, Jęczydół. 

b. Szkoła Podstawowa w Kunowie obejmuje miejscowości:  Kunowo, Morzyczyn, 

Zieleniewo, Zagość, Miedwiecko. 

c. Szkoła Podstawowa w Reptowie przy Zespole Szkół Publicznych obejmuje 

miejscowości:  Reptowo, Niedźwiedź, Motaniec, Cisewo, Kałęga, Wielichówko, 

Nowa Kobylanka, Morawsko, Gajęcki Ług. 



6. W każdej ze szkół zatrudniony jest pedagog szkolny, psycholog, logopeda. Dodatkowo ponad 

podstawę programową wynikającą  z ustawy o systemie oświaty na terenie gminy realizowane 

są zajęcia dla dzieci i młodzieży w ilości około 200 godzin tygodniowo. Część z nich 

uwzględniona jest w planie lekcji ( zajęcia przygotowujące do egzaminu gimnazjalnego, 

matematyka, język niemiecki i angielski, rytmika). Pozostałe realizowane są 

międzyoddziałowo. Należą do nich między innymi: SKS, terapia pedagogiczna, gimnastyka 

korekcyjna. 

7. Ze względu na prorozwojową specyfikę gminy cały czas obserwujemy wzrost liczby dzieci     

w wieku szkolnym. Jeżeli ta tendencja będzie się utrzymywała prawdopodobnie konieczna 

będzie rozbudowa Szkoły Podstawowej w Kobylance. 

8. Konieczne działania potrzebne do poprawy stanu technicznego szkół:  

a. SP Kunowo – remont poddasza z jego przebudową i ociepleniem. Jest już 

przygotowana koncepcja i wstępny projekt. 

b. ZSP Reptowo – naprawa dachu (obecnie realizowana w podstawowym zakresie 

również ze środków pochodzących z rezerwy oświatowej budżetu państwa na 

poprawę stanu technicznego szkół), która wymaga dużych nakładów finansowych, 

jednak jest konieczna ze względu na zapobieżenie dalszej degradacji całego budynku. 

Dodatkowo konieczna jest modernizacja ogrzewania i wymiana parkietu na sali 

gimnastycznej. 

9. Zgodnie z system zarządzania oświatą w Gminie Kobylanka placówki oświatowe i ich 

dyrektorzy posiadają w swoich kompetencjach: 

a.  własne budżety, 

b. własne ustalanie priorytetów dydaktycznych i remontowych, 

c. pozyskiwanie środków zewnętrznych i sponsorów. 

10. Na terenie gminy działa jedno przedszkole niepubliczne NUTKA   w Kobylance, do którego 

uczęszcza obecnie 43 dzieci. 

11.  Zestawienia statystyczne 

 
Wydatki na oświatę w gminie 

ROK 
WYDATKI NA 

OŚWIATĘ 

SUBWENCJA 

OŚWIATOWA 

ŚRODKI Z 

BUDŻETU GMINY 

PRZEDSZKOLE 

NIEPUBLICZNE 

2008 3 522 000 zł 2 190 000 zł 1 332 000 zł x 

2009 3 724 000 zł 2 368 000 zł 1 356 000 zł x 

2010 4 100 000 zł 2 452 000 zł 1 648 000 zł 80 000 zł 

2011 4 345 000 zł 2 684 000 zł 1 661 000 zł 165 000 zł 

 

Wydatki na płace nauczycieli 

ROK 
PŁACE 

NAUCZYCIELI 

SUBWENCJA 

OŚWIATOWA 

ŚRODKI Z 

BUDŻETU GMINY 

BIEŻĄCE 

UTRZYMANIE 

2008 2 400 564 zł 2 190 000 zł 210 564 zł 841 758 zł 

2009 2 840 712 zł 2 368 000 zł 472 721 zł 863 459 zł 

2010 2 887 801 zł 2 452 000 zł 435 801 zł 1 046 743 zł 

2011 3 255 000 zł 2 684 000 zł 571 000 zł 920 589 zł 

 



 

Wydatki na dowożenie uczniów do szkół 

2007 2008 2009 2010 2011 

257 370,56 zł 279 741,30 zł 223 763,33 zł 222.890,75 zł 276.562 zł 

 

 

Wydatki na poszczególne szkoły 
 

Rozdział 
Przeznaczenie 
wydatków 

2009 rok 2010 rok 2011 rok 

Szkoły podstawowe 
Szkoła Podstawowa  

w Kobylance 
840 758 zł 952.729 zł, 1 089 679 zł 

 Szkoły podstawowe 
Szkoła Podstawowa  

w Kunowie 
774 659 zł 800.741 zł 895 183 zł 

Szkoły podstawowe 
Zespół Szkół Publicznych  

w Reptowie 
911 969 zł 986.608 zł 1 071 864 zł 

Oddziały przedszkolne 
w szkołach podstawowych 

Szkoła Podstawowa  
w Kobylance 

51 127 zł 46.830 zł 57 309 zł 

Oddziały przedszkolne 
w szkołach podstawowych 

Szkoła Podstawowa  
w Kunowie 

49 928 zł 50.266 zł 58 353 zł 

Oddziały przedszkolne 
w szkołach podstawowych 

Zespół Szkół Publicznych 
 w Reptowie 

53 370 zł 58.816 zł 65 855 zł 

Gimnazja 
Zespół Szkół Publicznych  

w Reptowie 
563 965 zł 706.030 zł 844.319 zł 

 

 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kobylance p. Grażyna Wiśniowska- podziękowała w imieniu 

swojego   kolegi i koleżanki za tak duże dostrzeganie problemów szkół. „ W SP Kobylanka po 

reorganizacji stan dzieci się zmniejszył. Aktualnie jest 104 uczniów, oddział „O” liczy 20 uczniów. 

Klasy w szkole  liczą od 20 – 22 uczniów. Pojawiają się uczniowie z niepełnosprawnością, którzy 

wymagają przystosowania się nauczycieli do zaburzeń jakie dzieci posiadają. Szkoła posiada 1 ucznia 

z zaburzeniami silnymi. 

Szkoła ma osiągnięcia laureatów  konkursów ogólnopolskich m.in. KANGUR, szkoła miała 

mistrzynię Polski w sportach wodnych. Uczniowie są kreatywni. Jedna dziewczynka jest na castingu 

do filmu „Rodzinka PL”.  

W szkole zatrudnionych jest 15 nauczycieli i 5 pracowników obsługi. 

Do szkoły są przyjmowane wszystkie dzieci, nie jest dokonywana selekcja dzieci.  

Szkoła w Kobylance po raz kolejny osiągnęła najwyższy wynik  w powiecie w testach klas VI. 

W minionym roku po raz pierwszy były przeprowadzone badania umiejętności trzecioklasistów. 

Wyniki trzecioklasistów będą badane z wynikami szóstoklasistów, czy umiejętności uczniowie 

podwyższyli czy obniżyli. 

W szkole nastąpiła zmiana lokalizacji biblioteki i oddziału „0”. Biblioteka została przeniesiona do 

budynku gdzie wcześniej był oddział „0”. Natomiast oddział „0” został przeniesiony do łącznika 

szkoły z salą gimnastyczną. 

Uczniowie szkoły uczestniczą w licznych programach, akcjach. Wszystkie klasy młodsze, zgodnie      

z rozporządzeniem posiadają indywidualne szafeczki. 

Klasy były odświeżone, odmalowane. Biblioteka jest sukcesywnie zaopatrywana w nowe książki. 

W toaletach zamontowano suszarki do rąk, dokonano  zakupu 3 telewizorów i wideo w celu 

ułatwienia prowadzenia zajęć. 

Odbył się festyn, za pozyskane środki zakupiono tablicę multimedialną. 



W szkole kolejny rok działa klub sportowy OLIMPIJCZYK. Odbywają się dla klasy III systemowe 

wyjazdy na basen, raz w tygodniu.  To zadanie jest realizowane we wszystkich szkołach.” 

Dyrektor Zespołu Szkół Publicznych w Reptowie p. Marzena Sikorska –„Celem każdego                     

z dyrektorów jest nie tylko piękna szkoła, chciałabym aby absolwenci byli odpowiedzialnymi, 

osiągającymi sukcesy w różnych dziedzinach. W tym roku Gimnazjum było najlepsze w powiecie,      

w naszym rejonie (rejon obejmuje teren aż do Koszalina,  Gorzowa). 

Mamy pełne zaplecze i pełne wsparcie Urzędu Gminy. Mamy wykwalifikowanych  nauczycieli, 

specjalistów (pedagoga, psychologa, logopedę, terapeutę, doradcę zawodowego). 

Zajęcia, które są realizowane w szkole są dostosowane do ucznia, co wymaga czasu. Czas  pracy 

szkoły się wydłużył, dzięki temu dzieci  mogą korzystać z zajęć dodatkowych.  

Szkoła współpracuje  ze środowiskiem lokalnym , z Panią Sołtys, z Kołem Gospodyń Wiejskich. 

Organizujemy i uczestniczymy w różnych akcjach, festynach, w konkursach gminnych, powiatowych 

i ogólnopolskich. Mamy laureatów m.in. konkursu historycznego, konkursu plastycznego. 

Organizujemy także projekty unijne, Projekt :„Z fizyką, matematyką, przedsiębiorczością zdobywamy 

świat”, Projekt : „Projektor”. Szkoła stale się rozwija.  W tym roku mamy klasę pierwszą dwujęzyczną 

( z językiem niemieckim), jest to innowacja. Dodatkowo dzieci  mają  10 godz. języka niemieckiego.” 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kunowie p. Mariusz Nosal- „Poziom nauczania w Gminie jest 

bardzo wysoki. Do szkoły w Kunowie uczęszczają dzieci z całej Gminy, nie tylko z Kunowa.             

W szkole w Kunowie są klasy niezbyt  liczne. Jest bardzo dużo zajęć dodatkowych, finansowanych 

przez Gminę.  

Liczba uczniów w szkole w Kunowie z nowym rokiem szkolnym zwiększyła się o 20 uczniów. 

Trudno pozyskać uczniów do klas IV – VI. Oddział przedszkolny  liczy 29 uczniów. 

Do szkoły zakupiono  tablicę interaktywną za pozyskane środki od sponsorów. Chcemy zakupić 

tablicę do klasy I do nauczania zintegrowanego, za środki, które szkoła posiada.” 

Dyrektor Szkoły poinformował, że przed szkołą stoi duże przedsięwzięcie  dotyczące nadania imienia 

szkole i przyjęcie sztandaru szkoły. 

Radna Marzena Kosiacka– „, proszę o podanie informacji odnośnie laureatów konkursów dotyczących 

szkoły podstawowej” 

Dyrektor ZSP w Reptowie p. M. Sikorska – „laureatami konkursu historycznego zostało  dwóch 

uczniów ze Szkoły Podstawowej w Reptowie”. 

Radna Renata Krzysztanowicz – „czy prowadzimy statystykę dotyczącą dzieci odchodzących do 

innych szkół?’ 

Wójt p. A. Kaszubski poinformował, że nie ma możliwości podania dokładnych danych , gdyż  

niektóre dzieci zamieszkujące na terenie gminy od samego początku nie uczęszczały do naszych szkół. 

Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk – „Jak się odbywa pomoc uczniom z trudnościami?” 

Dyrektor SP Kobylanka p. G. Wiśniowska – „Jest jeden uczeń , który potrzebuje pomocy  terapeuty.” 

Dyrektor ZSR w Reptowie p. M. Sikorska – „W ubiegłym roku nie było nauczyciela do gimnastyki 

korekcyjnej. Aktualnie szkoła takiego nauczyciela zatrudnia.” 

Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk złożyła podziękowanie za współpracę wszystkim 

Dyrektorom szkół. 

Została ogłoszona 10 min. przerwa. 

 

Ad. 4  

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy                                                   

w Kobylance oraz informacja dotycząca realizacji uchwał podjętych przez Radę Gminy 

Kobylanka. 

Informacja o bieżącej pracy Wójta Gminy i działalności Urzędu Gminy w Kobylance             

w okresie od 29 września 2011 roku do 27 października 2011 roku została przedstawiona 

przez Wójta Gminy p. Andrzeja Kaszubskiego: 

1. Sytuacja finansowa gminy. Przez ostatni miesiąc w sposób ciągły monitorujemy wydatki bieżące      

i podejmujemy wszystkie możliwe działania  w celu ich ograniczenia do niezbędnego minimum. 

Odbywa się to również kosztem pewnych przedsięwzięć zaplanowanych w budżecie gminy. 

Spowodowane jest to tym, że w bieżącym okresie płacimy duże wartościowo faktury za realizację 



inwestycji gminnych z wykorzystaniem środków Unijnych. Procedury finansowe są takie, że 

najpierw płacimy za inwestycję,    a następnie otrzymujemy zwrot dotacji. Obecnie oczekujemy na 

takie zwroty miedzy innymi za ścieżkę rowerową. Cały czas mamy szansę uporządkowania 

finansów gminy po zamieszaniu powstałym w wyniku Rozporządzenia  Ministra Finansów, dlatego 

wspólnie ponad oczekiwaniami indywidualnymi musimy zrobić wszystko, aby ten cel osiągnąć.  

2. Na 31 października zaplanowane jest podpisanie umowy na finansowanie zadania „Ochrona wód 

jeziora Miedwie”, której beneficjentem jest MPGK Stargard wspólnie z Gminą Stargard 

Szczeciński i Gminą Kobylanka. Dodatkowo został przygotowany aneks do porozumienia w 

sprawie zasad prowadzenia inwestycji pomiędzy MPGK w Stargardzie a partnerskimi gminami. 

3. Zakończyły się negocjacje z bankiem PKO BP w sprawie obsługi rachunku bankowego gminy. 

Stosowna umowa gwarantująca między innymi funkcjonowanie Ajencji  w budynku Urzędu 

Gminy zostanie podpisana do końca miesiąca. 

4. Podczas Kolegium RIO, które odbyło się w dniu dzisiejszym zaopiniowano pozytywnie uchwałę 

na kredytowanie zadania „Ochrona wód jeziora Miedwie”. 

5. Gmina przygotowuje się do auditu mającego na celu sprawdzenie wszelkich zabezpieczeń 

technicznych i procedur bezpieczeństwa potrzebnych do uruchomienia w siedzibie Straży Gminnej 

programu CEPIK 

6. Został rozstrzygnięty przetarg na obsługę prowadzoną przez firmę zewnętrzną radarowego pomiaru 

prędkości dokonywanego przez Straż Gminną. Do końca roku powinny zakończyć się wszystkie 

procedury związane z uruchomieniem tego systemu na terenie gminy.  

7. Nie rozstrzygnięto przetargu na kompleksowe utrzymanie dróg gminnych ze względów 

proceduralnych. Obecnie ogłoszony jest nowy termin składania ofert. Przypominam, że w ramach 

tego przetargu firma, która go wygra będzie odpowiadała miedzy innymi za wykaszanie poboczy, 

odśnieżanie oraz bieżące utrzymanie dróg gminnych gruntowych. 

 

Wójt Gminy p. A. Kaszubski zgłosił wniosek w sprawie przyjęcia do porządku obrad projektu 

uchwały nr 86/11 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3, do umowy współpracy           

w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez budowę 

kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard Szczeciński”. 

Informacja po podjętych uchwałach stanowi załącznik nr 5. 

 

Ad. 5 

Informacja o bieżącej działalności Przewodniczącej Rady Gminy.  

1.Wpłynęło pismo z Ligii Ochrony Przyrody w Szczecinie w sprawie zarezerwowania środków           

w budżecie na rok 2012. 

2. Wpłynęło pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie ostatecznego badania 

uchwały  Nr XII/74/11 Rady Gminy Kobylanka z dnia 29 września 2011 r. 

3. Wpłynęło pismo z  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie szkoleń w zakresie 

finansów publicznych, w tym w szczególności projektu budżetu i wieloletniej prognozy finansowej na 

2012 rok. 

4. Wpłynęło pismo od Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczące zawiadomienia o sposobie 

załatwienia skarg. 

5. Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk poinformowała, że uczestniczyła w zjeździe 

Przewodniczących, który był zorganizowany w Połczynie Zdroju, na którym były poruszane różne 

kwestie dotyczące działalności Gmin, m.in. nowa ustawa dotycząca śmieci, kompetencje 

przewodniczących rad gmin. 

 

Ad. 6 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Katarzyna Synówka-Kozdrowska–„Dotyczy wodociągów i czystości wody, dlaczego tak jest, 

że jak czyszczone są rury   to do odbiorców leci woda bardzo brudna i trzeba za to płacić?” 

Radna Marzena Kosiacka -  „Dotyczy ul. Wyszyńskiego, czy nie można pomyśleć, aby postawić znak 

zakazu, aby nie jeździły tamtędy  ciężarowe samochody - tiry?” 

Radna Ewa Bejster – 1) „aby przy ul. B. Chrobrego w Morzyczynie dodatkowo powiesić nazwę 

miejscowości, bo bardzo często wjeżdżają tam Tiry jadące na ul. Chrobrego w Kobylance”, 



2) dotyczy Osiedla Północnego, na które są dwa wjazdy, aby na rondzie były umieszczone numery 

posesji do których się dojeżdża przy odpowiednim wjeździe.” 

Radna Renata Krzysztanowicz – „czy będzie odbiór odpadów wielkogabarytowych, mam podmiot 

zaineresowany odbiorem  opon bez pobrania opłat ” 

 Radna Ewa Barełkowska – „ kto wydaje zezwolenia na działalność gospodarczą ? prośba, aby Radny 

Powiatu Stargardzkiego p. Zagrodzki wpłynął na to, aby zmniejszyć wydawanie zezwoleń na 

tworzenie komisów w Morzyczynie i Zieleniewie.” 

Radna Anna Liśkiewicz – „czy nic nie możemy zrobić z tymi komisami. Czy to są jakieś z tego tytułu 

wpłaty?” 

Radny Bogdan Poliwka – „aby w 2012 roku zlecić prace, aby załagodzić zjazd z ul. Szczecińskiej na 

ul. Popiełuszki.” 

Radny Ireneusz Siwiec – „czy zakończono  już prace  dotyczące inwestycji  w Kunowie, teraz  na 

drodze są górki, a w niektórych miejscach  dziury.  Czy  wykonawca nie powinien tego naprawić? 

Kiedy będzie II etap kanalizacji .” 

Radna Renata Krzysztanowicz – „w ścieżce rowerowej są powyrywane krawężniki.” 

Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk przekazała wszystkim radnym projekt uchwały nr 86/11 

do zapoznania się. 

Została ogłoszona przerwa 10 min. 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek wójta w sprawie przyjęcia 

do porządku obrad projektu uchwały nr 86/11 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3, do 

umowy współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Ochrona wód jeziora Miedwie 

poprzez budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard 

Szczeciński”. Wniosek został przyjęty w następujący sposób: za-12, przeciw-0, wstrzymał się -,         

w obecności 12 radnych. Podczas głosowanie nieobecni: radny Zygmunt Gołembowski, Józef 

Tarnawski i Waldemar Michalski. 

Projekt uchwały nr 86/11 został przyjęty do porządku obrad jako pkt. 12. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kobylanka obejmującego obszary ewidencyjne w części obrębu Kobylanka o nazwie „Duży  

plan przy GPZ-cie” /projekt nr 82/11/. 

Z-ca Wójta p. Tadeusz Lubert   omówił projekt uchwały /zał. nr 6/. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów   Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Rada Katarzyna Synówka-Kozdrowska – „dotyczy oświadczenia, które otrzymaliśmy dzisiaj. 

Nie wiem jak to się odnosi do uchwały wcześniej podjętej. W oświadczeniu jest napisane, że 

uwagi wpłynęły 9 kwietnia, a nie dostaliśmy tego dokumentu wcześniej. Dlaczego tak jest?” 

Wójt p. A. Kaszubski – „Błąd dotyczy  pewnego wycinka planu.  Dzisiaj jest  to 

uporządkowane. Oświadczenie zostało złożone, bo na Komisji Rozwoju Gospodarczego          

i Finansów padło pytanie, dotyczące  zał. nr 3, daję to jako wyjaśnienie. Dokument stanowi 

uzupełnienie.” 

Do powyższego projektu uchwały brak dodatkowych  pytań. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwałę Nr XIII/81/11 

/głosowanie imienne zał. nr 7/ w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kobylanka obejmującego obszary ewidencyjne w części obrębu Kobylanka o nazwie „Duży  

plan przy GPZ-cie”/zał. nr 8/. 
 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo 

własności /projekt nr 83/11/. 

Z-ca Wójta p. Tadeusz Lubert   omówił projekt uchwały /zał. nr 9/. 



Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów   Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Rada Katarzyna Synówka-Kozdrowska – „Ile jest osób, którym przysługuje bonifikata?” 

Z-ca Wójta p. T. Lubert –„dotyczy to 9 osób”. 

Do powyższego projektu uchwały brak dodatkowych  pytań. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwałę Nr XIII/82/11 

/głosowanie imienne zał. nr 10/ w sprawie określenia warunków udzielania bonifikat i wysokości 

stawek procentowych za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości w prawo 

własności /zał. nr11/. 
 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/336/10 Rady Gminy Kobylanka z dnia 

30 września 2010r. w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości Kobylanka 

/projekt nr 84/11/. 

Wójt Gminy p. A. Kaszubski   omówił projekt uchwały /zał. nr 12/. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów   Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Rada Katarzyna Synówka-Kozdrowska – „O jaki teren to chodzi?” 

Wójt p. A. Kaszubski – „w Kobylance przy ul. B. Chrobrego, droga na prawo od lipy 

„Wieniec Zgody.” 

Do powyższego projektu uchwały brak dodatkowych  pytań. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwałę Nr XIII/83/11 

/głosowanie imienne zał. nr 13/ w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/336/10 Rady Gminy 

Kobylanka z dnia 30 września 2010r. w sprawie nadania nazwy urzędowej ulicy w miejscowości 

Kobylanka/ zał. nr14/. 
 

Ad. 10 

Wybór ławnika sądowego. 

Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk poinformowała, że należy wybrać ławnika. Została 

przeprowadzona starannie procedura do opiniowania dwóch wniosków. 

Przewodnicząca Zespołu ds. wyboru ławników sądowych na kadencję 2012-2015 p. Marzena 

Kosiacka odczytała protokół z posiedzenia Zespołu, które odbyło się 26.10.2011 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy I. Rybarczyk poprosiła o składanie kandydatur do powołania komisji 

skrutacyjnej. Zgłosiła jednocześnie wniosek aby Komisja skrutacyjna  była 3. osobowa.Za komisją 

skrutacyjną 3. osobową głosowało 15 radnych. 

Radna Ewa Bejster zgłosiła radną Katarzynę Synówka –Kozdrowska, która wyraziła zgodę. 

Radna Anna Liśkiewicz zgłosiła radnego Tadeusza Wiśniewskiego, który wyraził zgodę. 

Radna Renata Krzysztanowicz zgłosiła radnego Andrzeja Suchtę, który wyraził zgodę. 

Komisja w składzie: 

1. Radny Tadeusz Wiśniewski – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej  

2. Radna Katarzyna Synówka-Kozdrowska – Członek Komisji 

3. Radny Andrzej Suchta – Członek Komisji 

przystąpiła do przygotowania kart do głosowania, które przekazała radnym w celu przeprowadzenia 

tajnych wyborów.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej p. Tadeusz Wiśniewski odczytał 

protokół komisji skrutacyjnej, który stanowi zał. nr. 15.  

W wyniku głosowania na ławnika został wybrany p. Józef Bronisław Wojtkiewicz. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławnika na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie 

Szczecińskim na kadencję 2012-2015 /projekt nr 85/11/. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką stanowi zał. nr 16. 



Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła uchwałę - uchwałę Nr XIII/84/11  w sprawie 
wyboru ławnika na potrzeby Sądu Rejonowego w Stargardzie Szczecińskim na kadencję 2012-2015 

/zał. nr17/. 
 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3, do umowy współpracy    

w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez 

budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard 

Szczeciński”/ projekt nr 86.11/. 

Z-ca Wójta p. Tadeusz Lubert   omówił projekt uchwały /zał. nr 18/. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów   Anna Liśkiewicz 

przedstawiła pozytywną opinię komisji. 

Do powyższego projektu uchwały brak  pytań. 

Rada Gminy w obecności 15 radnych podjęła jednogłośnie uchwałę - uchwałę Nr XIII/85/11 

/głosowanie imienne zał. nr 19/ w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 3, do umowy 

współpracy w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą „Ochrona wód jeziora Miedwie poprzez 

budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard 

Szczeciński”/zał. nr 20/. 
 

Ad. 13 

Odpowiedzi na złożone interpelacje i zapytania.  

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy p. A. Kaszubski: 

Radna Katarzyna Synówka-Kozdrowska – „Dotyczy wodociągów i czystości wody, dlaczego tak jest, 

że jak czyszczone są rury   to do odbiorców leci woda bardzo brudna i trzeba za to płacić?” 

- uwagę zgłosimy do Wodociągów, prośba aby podać dokładnie datę, przybliżoną godzinę, tak aby 

było można to zidentyfikować”. 

Radna Marzena Kosiacka -  dotyczy ul. Wyszyńskiego, czy nie można pomyśleć, aby postawić znak 

zakazu, aby nie jeździły tamtędy  ciężarowe samochody - tiry?” 

- ta czynność wymaga określonej procedury wykonania planu organizacji ruchu. Ten temat nie będzie 

wykonany w tym roku.” 

Radna Ewa Bejster – 1) „aby przy ul. B. Chrobrego w Morzyczynie dodatkowo powiesić nazwę 

miejscowości, bo bardzo często wjeżdżają tam Tiry jadące na ul. Chrobrego w Kobylance”, 

- nie ma potrzeby wieszania dodatkowych tablic informujących o nazwie miejscowości” 

2) dotyczy Osiedla Północnego, na które są dwa wjazdy, aby na rondzie były umieszczone numery 

posesji do których się dojeżdża przy odpowiednim wjeździe.” 

- numery można zrobić, tak aby informowały którym wjazdem można dojechać do określonej posesji” 

Radna Renata Krzysztanowicz – „”czy będzie odbiór nieczystości wielkogabarytowych, , mam 

podmiot zaineresowany odbiorem  opon bez pobrania opłat ” 

-wywóz nieczystości wielkogabarytowych był zaplanowany, ale wszystko zależy od środków 

finansowych. W sprawie zbiórki opon proszę zgłosić się do mnie w celu ustalenia szczegółów.” 

Radna Anna Liśkiewicz – „czy nic nie możemy zrobić z tymi komisami. Czy są jakieś z tego tytułu 

wpłaty?”. 

Radna Ewa Barełkowska – „kto wydaje zezwolenia na działalność gospodarczą ? prośba, aby Radny 

Powiatu Stargardzkiego p. Zagrodzki wpłynął na to, aby zmniejszyć wydawanie zezwoleń na 

tworzenie komisów w Morzyczynie i Zieleniewie.” 

- Możliwe jedynie jest zahamowanie w powstawaniu komisów przez przyjęcie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla tych terenów. Stanu zastanego nie można już zmienić. 

Właściciele płacą podatki tylko z tytułu zajętych nieruchomości. Ekspozycja i wystawa nie podlegają 

opodatkowaniu Takie jest prawo Właściciele komisów zgłaszają działalność gospodarczą  i na jej 

rodzaj nie mamy wpływu. 

Radny Bogdan Poliwka – „aby w 2012 roku zlecić prace, aby załagodzić zjazd z ul. Szczecińskiej na 

ul. Popiełuszki.” 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójt p. T. Lubert – W tym roku brak siły roboczej. Dysponujemy 

materiałem, będzie to wykonane. 



Radny Ireneusz Siwiec – „czy zakończono  już prace  dotyczące inwestycji  w Kunowie, teraz  na 

drodze są górki, a w niektórych miejscach  dziury.  Czy  wykonawca nie powinien tego naprawić? 

Kiedy będzie II etap kanalizacji .” 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójt p. T. Lubert –Inwestycja kanalizacyjna nie została skończona. II etap 

kanalizacji zgodnie z harmonogramem do umowy realizowany  będzie w 2012 roku. 

Radna Renata Krzysztanowicz – „w ścieżce rowerowej są powyrywane krawężniki.” 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Wójt p. T. Lubert –złe wykonanie krawężnika będzie wyjaśniane w ramach 

udzielonej gwarancji na realizację zadania inwestycyjnego. 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

Radna A. Liśkiewicz składa dwa wnioski, by zwrócić się do instytucji ochrony środowiska                   

o wykładnię, czy komisy samochodowe w Zielenienie i Morzyczynie są zagrożeniem dla wód              

j. Miedwie. 

Dokonać na ścieżce rowerowej naprawy krawężników, bo zagrażają bezpieczeństwu. 

Radny Zygmunt Gołembowski zgłosił wniosek dotyczący przeniesienia pojemników z selektywnymi 

odpadami w Morzyczanie w inne miejsce. 

Wójt p. A. Kaszubski – takie sprawy załatwia się bezpośrednio z pracownikiem urzędu. 

 

Ad. 15 

Zamknięcie obrad. 

Wobec zrealizowania porządku obrad przewodnicząca Rady Gminy o godz.  16.35 zamknęła 

obrady XIII Sesji Rady Gminy. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak          

        Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Irena Rybarczyk 

 

 

 

 

 


